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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie

Proszę o informację dotyczącą planowanej inwestycji, o której dowiedziałam się z artykułu:

https://tulegnica.pl/artykul/za-huta-legnica-powstanie/1407768.amp

1. Czy odbyły się w tej sprawie konsultacje społeczne?
2. Czy jest wydana opinia środowiskowa w tej sprawie?
3. Co dokładnie ma powstać na tym terenie?
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